

## 國際採購與供應管理總會今年九月於台北舉行世界高峰會議

國際採購與供應管理總會（IFPSM – International Federation of Purchasing and Supply Management）將於今年九月 20 至 23 日期間於台北市萬豪酒店舉行該組織最重要的「世界高峰會議」。

IFPSM 於 1974 年由來自世界上幾個最主要的國家專業協會基於建立採購職業標準、分享最佳實務運作經驗及協助各國家專業協會組織持續發展而成立的非營利事業全球性組織。

截至今日為止，該總會已持續成長成為擁有來自世界 47 個國家或地區的採購、物流或供應鏈管理協會成員，超過 250,000 名從事此專業人士的全球採購與供應管理體系。

IFPSM 促進並提升採購與供應鏈管理專業知識的發展與傳佈，並經由其持續進步的實務運作積極的影響全世界居民的生活標準。

IFPSM 為全世界公認唯一的採購與供應管理專業總會組織；並因其專業的展現，該總會經常被邀請成為聯合國及其相關組織、國際標準化組織、歐洲標準協會、世界銀行與歐盟的諮詢及合作夥伴。

每二年 IFPSM 舉辦此一頂級的國際會議，專家們聚集一堂討論及學習新的專業發展趨勢；「世界高峰會議」為此將近一週活動的高潮，其中還包括了國際理事會議、各國代表會議及區域會議。

「世界高峰會議」為期二天，議程為國際級專家的主題演講及與總會、各協會及專業相關議題的研討會議；2017 年「世界高峰會議」的主旨為『**永續確保成功 Sustainability Ensures Success**』。

IFPSM 非常榮幸地將此次「世界高峰會議」交由其代表台灣的協會成員 - 『**社團法人中華採購與供應管理協會 SMIT – Supply Management Institute, Taiwan**』負責主辦，於 9 月 20 日至 23 日在台北市舉行。

SMIT 為 IFPSM 的長期及具有貢獻的會員國成員，該協會的賴樹鑫榮譽理事長且為 IFPSM 國際理事會之現任理事；SMIT 將與由來自代表中國物流與採購聯合會（CFLP – China Federation of Logistics and Purchasing）的現任 IFPSM 何黎明總會會長領導的國際理事會所有成員共同合作，「世界高峰會議」將藉由來自國際知名主講人的特屬專題演講與精選議程帶來全球的專業結合於台灣的首善之都台北市展現。

關於「世界高峰會議」的詳細議程，請參閱：<http://www.ifpsm.org>



## **IFPSM holds World Summit 2017 in September in Taipei, Taiwan**

IFPSM (The International Federation of Purchasing and Supply Management) will hold the World Summit 2017, its flagship event, on 20<sup>th</sup>~23<sup>rd</sup> September at the Taipei Marriott Hotel in Taipei, Taiwan.

IFPSM was incorporated in 1974 when leading associations from around the world agreed that to develop the profession, share best practice and support the growth of associations that a community of not for profit organisation should be formed.

Today, the Federation has grown to a network of 47 national and regional associations with a practitioner's community in excess of 250,000 from all around the world.

IFPSM facilitates the development and distribution of knowledge to elevate and advance the procurement and supply chain management profession and favourably impacting the standard of living of citizens worldwide through improved business practices.

IFPSM is the unique globally recognised federation for the profession across the world. As the unique umbrella Federation for the profession, IFPSM is the natural partner for global organisations which includes The United Nations family, ISO, CEN, The World Bank and the EU.

Bi-annually IFPSM hosts its flagship event which brings the profession together to discuss and learn new developments. The World Summit is the culmination of one-week of events which includes IFPSM Board meeting, Council Meetings and Regional Meetings.

The World Summit runs over two days and is formatted to deliver key note presentations from international speakers and a series of workshops that cover topics that are particularly relevant for association and the profession's development. The theme for the 2017 World Summit is, **"Sustainability Ensures Success"**

IFPSM is proud and honoured for the World Summit to be hosted by the Taiwan Association, SMIT (Supply Management Institute, Taiwan), from Wednesday 20th September to Saturday 23rd September 2017 in Taipei.

SMIT is a longstanding and highly valued member of IFPSM and also represented on the IFPSM Board by Mr. Steve Lai, their Honorary Chairman; in partnership with SMIT and the IFPSM Board of Directors, led by the IFPSM President Mr. He Liming of the China Federation of Logistics and Purchasing, the World Summit will deliver an unique programme with international speakers of renown, that will bring the global profession together in the amazing capital city of Taiwan.

**For more information regarding the World Summit and to access the full programme, please follow the link below**

**<http://www.ifpsm.org>**

